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§ 63 KFKS 2022/367 

Uppföljning av 2021 års systematiska arbets-miljöarbete 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut.  
 
Kommunstyrelsen noterar 2021 års uppföljning av det systematiska arbetsmiljö-arbetet till 
protokollet. 
 

Ärende 
Den årliga uppföljningen av det systematiska arbetsmiljöarbete för 2021 har summerats för 
kommunen. Summeringen visar att det i hög grad pågår ett väl fungerande systematiskt 
arbetsmiljöarbete men att det fortfarande finns utrymme för förbättring inom flera 
områden. Inom varje verksamhet pågår ett arbete med att utveckla det systematiska 
arbetsmiljöarbetet.  
  
En rad kommungemensamma åtgärder initieras och genomförs även under 2022 som ett 
led i att utveckla det systematiska arbetsmiljöarbetet till ett än mer proaktivt systematiskt 
arbetsmiljöarbete. En av de åtgärder som initieras är en delårsuppföljning av 
arbetsmiljöarbetet 2022 som kommer att planeras och genomföras i samverkan med 
fackliga organisationer. 
 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret och HR-staben, daterad den 2 maj 2022 
Bilaga 1. Summering av den årliga uppföljningen av det systematiska 

arbetsmiljöarbetet 2021 
 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 
stadsledningskontoret och HR-staben – och fann att arbetsutskottet hade beslutat i enlighet 
med detta förslag. 
 

Protokollsanteckningar 
Johanna Kvist lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna:  
”Skyddsombudsakademin är en viktig satsning för att stärka det långsiktiga och 
systematiska arbetsmiljöarbetet. Vi ser gärna att arbetet med att stärka och rusta 
skyddsombuden fortsätter. Kommunens uppdrag i detta handlar bland annat om att 
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möjliggöra för lärande mellan skyddsombuden för att stärka arbetsplatsernas arbete med 
arbetsmiljön. Detta är helt enkelt viktigt för att alla ska komma hem från jobbet hela och 
friska.” 
 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan:  
”Den redovisning som görs i ärendet visar på ett väl fungerande arbetsmiljöarbete i 
kommunen. Det är väldigt positivt och Nackalistan vill verkligen poängtera det viktiga jobb 
som skyddsombud, chefer och fackliga representanter gör i kommunen. Det är väldigt bra 
att detta nu uppmärksammas på ett positivt sätt och möjligheterna för skyddsombud att 
dela erfarenhetr och kunskaper med varandra är viktigt.” 
 
- - - - - 
  


